
Izjava predsjednika Skupštine Crne Ivana Brajovića nakon sastanka sa 

predsjednikom Parlamenta Gruzije 

Hvala vam, dragi kolega. Prije svega, zahvaljujem na pozivu da posjetim Gruziju. To 

mi zaista predstavlja čast. Hvala i na pozivu da učestvujem na konferenciji. Bio je zaista 

interesantan panel na kojem učestvovao. Ovo nije prvi put da se predsjednik 

Parlamenta Gruzije i ja srijećemo, mislim da je stvoreno prijateljstvo među nama i 

siguran sam da će to prijateljstvo dovesti do još uspješnije saradnje između naših 

država. Imali smo vrlo korisan i interesantan sastanak.  

U tom razgovoru, ja sam naravno ponovio ocjenu koja se čuje od strane Crne Gore, a 

to je da naša zemlja potpuno podržava teritorijalni integritet i cjelovitost Gruzije, 

stabilnost i njenu bezbijednost. Kao zemlja članica NATO-a i zemlja lider smo kada je 

u pitanju proces pristupanja Evropskoj uniji, jer smo otvorili 28 od 33 poglavlja i 3 

privremeno zatvorili. Nadamo se da ćemo za vrijeme bugarskog predsjedavanja tokom 

prve polovine iduće godine otvoriti ostala poglavlja i onda nas čeka jedan zahtjevniji 

posao da tokom narednih godina zatvorimo sva poglavlja. Zato sam izrazio spremnost 

da Crna Gora kada su u pitanju evroatlantska i evropska integracija uputi svoju podršku 

i ekspertsku pomoć kolegama iz Gruzije.  

Oformljene su grupe prijateljstva i u Parlamentu Crne Gore i u Parlamentu Gruzije i 

one će sigurno doprinijeti da parlamentarna saradnja ide uzlaznom linijom. Sve je to 

pretpostavka, jer kao što znate dobri politički odnosi su samo prva, najosnovnija 

pretpostavka za razvoj ekonomskih odnosa i siguran sam da nas očekuje napredak 

naših odnosa kad je u pitanju ekonomija. Razgovarali smo i o uvećanju naše trgovinske 

razmjene, o mnogo značajnijem turističkom prometu, da što više građana Gruzije 

posjeti Crnu Goru, kao i da što više građana Crne Gore posjeti Gruziju. Ja sam siguran 

da je taj period još uspješnije, još značajnije, brže saradnje između Crne Gore i Gruzije 

pred nama. Uputio sam zvanični poziv kolegi da posjeti Crnu Goru i zadovoljstvo mi je 

da je to prihvaćeno.  


